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Vragen van de leden H. G. J. Kamp
(VVD), Roethof (D66) en Van Zuijlen
(PvdA) over een langegolfzender voor
Delta Radio 171. (Ingezonden 13
november 1997)

1
Krijgt de door KPN in Kootwijk voor
Delta Radio 171 te realiseren
langegolfzender een
uitgangsvermogen dat vier keer zo
groot is als dat van de sterkste zender
die nu in Nederland functioneert?

2
Verwacht de Rijksdienst voor
Radiocommunicatie dat de nieuwe
zender in tienduizenden woningen en
andere gebouwen in de omgeving
van Kootwijk apparatuur zal storen?

3
Kunt u op grond daarvan een
vergunning voor de zender weigeren
en bent u daartoe bereid?

Antwoord

Antwoord van minister
Jorritsma-Lebbink (Verkeer en
Waterstaat). (Ontvangen 10 december
1997)

1
Het antwoord op deze vraag is thans
nog niet te geven. De
coördinatieprocedure bij de
International Telecommunications
Union (ITU) voor het gebruik van de
frequentie 171 kHz op de locatie
Kootwijk is nog niet afgerond. Uit

deze procedure is gebleken dat
Frankrijk een bezwaar aantekent
tegen de plaatsing van de
langegolfzender op de locatie
Kootwijk met het uitgangsvermogen
van 2 Megawatt. Bij gerezen
bezwaren kunnen de betrokken
administraties in onderhandeling
treden. Om overeenstemming te
bereiken met Frankrijk zou
waarschijnlijk het vermogen van de
zender fors dienen te worden
gereduceerd waardoor het
verzorgingsgebied van de zender
aanzienlijk wordt verkleind. Delta
Radio zou in een dergelijk geval
hoogstwaarschijnlijk geen interesse
meer hebben in de locatie Kootwijk
voor de 171 frequentie. De
internationale coördinatieprocedure
zal begin volgend jaar worden
afgerond.
Vooruitlopend op de uitkomst van de
coördinatieprocedure is Delta Radio
op zoek naar alternatieve locaties. In
een recente brief aan mijn ministerie
heeft Delta Radio aangegeven
voorlopig geen nadere activiteiten te
verwachten van het Ministerie van
Verkeer en Waterstaat in relatie tot de
locatie Kootwijk. Delta Radio geeft
aan haar hoop te hebben gevestigd
op het kunnen plaatsen van een
zender op de Noordzee, op het
Nederlandse gedeelte van het
Continentaal plat. Daartoe heeft Delta
Radio inventariserende gesprekken
met Rijkswaterstaat (Directie
Noordzee) gevoerd. Overigens heeft
Delta Radio tot op heden nog geen

formele machtigingsaanvraag voor
de locatie Kootwijk ingediend.

2
Neen. Op basis van het door Delta
Radio voor de locatie Kootwijk
ingediende emc-plan kan
geconcludeerd worden dat er
weliswaar talrijke problemen zullen
zijn, maar ook dat deze, zij het tegen
zeer hoge kosten, oplosbaar zijn.
Delta Radio mag de langegolfzender
pas gebruiken voor uitzending van
programma’s nadat alle
emc-problemen door haar zijn
opgelost. Indien de emc-problemen
niet afdoende zijn opgelost, dan zal
de machtiging worden ingetrokken.

3
Neen. Het onder vraag twee gestelde
is niet als weigeringsgrond voor het
verlenen van een machtiging
opgenomen in de Wet op de
telecommunicatievoorzieningen
(Wtv). Het niet (voldoende) oplossen
van emc-problemen vormt echter wel
een intrekkingsgrond voor een
machtiging. Indien de
emc-problemen niet binnen een
redelijke termijn afdoende zijn
opgelost, zal de machtiging worden
ingetrokken.
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